
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 24. 10. 2018 

Místo:  Golf Hotel Austerlitz, Na Golfovém hřišti 1510, Slavkov u Brna  

Čas jednání: 18:10 – 20:50 

Účast:  Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Jan Šťastník, Jaroslav Hála, Pavel 

Rochovanský 

Host:   Petr Šíma, Michal Havelka 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 

3) Materiály z komisí ČF 

4) Rozvojový plán regionu 

5) Regionální metodik – výběry, vzdělávání 

6) Informace ze sekretariátu 

7) KRD 

8) Čerpání rozpočtu 2018 

9) Rozpočet 2019  

10) Fanzona MS2018 

11) Různé 

 

Ad1) Řídící hejtman Petr Galasovský zahájil jednání a přivítal všechny přítomné 

 

Ad2) Petr Šíma představil předložený Jednací řád Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského 

kraje a požádal členy VV ČF JMaZL o případné připomínky, než bude Jednací řád přijat 

 

Ad3) Petr Šíma informoval o jednání regionálních sekretářů. Hlavní body jednání byly: 

- Vzdělávání rozhodčích a materiály pro naplnění Koncepce KRD 

- Fungování kreditního systému trenérů ve vztahu k prodlužování licence trenéra, tak aby byla 

platnost licence navýšena po vypršení platnosti stávající licence 

- Odměny trenérů regionálních výběrů, event. diskuse o nárůstu odměn. Marek Chlumský má 

zpracovat příslušné podklady, kde bude zohledněna časová náročnost nejen tréninku, ale i 

přípravy trenérů 

- Ekonomika, dotace – dotační programy z MŠMT – došlo ke zjednodušení žádosti v rámci 

dotačního programu „Můj klub“ 

- Došlo ke startu školských soutěží (ČEPS cup, KB florbal challenge) – během cca měsíce je 

uspořádáno cca 40 turnajů – řešeno event. navýšení odměn rozhodčích 

- Změna financování regionů. Náklady za zaměstnance a fungování sekretariátu by měl přebrat 

celostátní rozpočet. Region bude mít prostředky na rozvoj a obsluhu regionu. Každému 



 

regionu by tímto měly být centrálně garantovány fixní náklady (kancelář, vybavení atd.). Zatím 

ale nepanuje jednoznačnější shoda mezi napříč regiony 

 

Ad4) Petr Galasovský společně s Petrem Šímou upozornili na nejdůležitější body ze zápisu VV ČF, kde 

bylo řešeno především MS a podoba předpisů celostátních soutěží pro následující sezonu. Body 

z jednání: 

- Přípravy MS 2018 v Praze 

- Nový systém Divize a 1. ligy dorostenců pro sezónu 2019/2020 

- Příprava předpisů celostátních soutěží pro soutěžní ročník 2019/2020 

 

Ad5) Petr Galasovský informoval o proběhlých jednáních celostátní KRD: 

- Příprava návrhu kultivace florbalového prostředí / norem chování 

- Návrh Předpisu povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezonu 2019/2020, kde by se 

povinnost měla vztahovat i na mládežnická družstva 
 

Ad6) Bedřich Chromek informoval o jednání KRO, která se zabývala termínovou listinou celostátních 

soutěží. V úvahu připadá možná varianta soutěží sobota – neděle místo pátek – neděle. Dále 

informoval o setkání hejtmanů, které je naplánováno v Humpolci 

 

Ad7) Petr Šíma představil aktivity spojené s realizací rozvojového plánu regionu: 

- Veletrh SportLife na brněnském výstavišti – prezentace MS 2018 a aktivit Komise rozvoje 

ženského florbalu (informační letáčky) 

- Rozvoj „bílých míst“ – Vyškov – aktuálně probíhají aktivity v rámci školských soutěží, 

momentálně chybí stabilní oddíl v této lokalitě, byť zázemí existuje, nikoliv personální zajištění 
 

Ad8) Regionální metodik – neúčast Pavla Brücknera na jednání VV z důvodu tréninku regionálního 

výběru Zlínského kraje. Marek Chlumský informuje manažera regionu Petra Šímu o aktuálním 

průběhu, pravděpodobně bude vypsáno výběrové řízení na post na regionálního metodika. 

Momentálně agendu řeší sekretariát, převážně Pavel Brückner, který zajišťuje aktuální fungování 

regionálních výběrů a organizaci školení a seminářů trenérů 

- Jan Šťastník otevřel diskusi o termínech tréninků regionálních výběrů, které by event. mohly 

probíhat v pracovní dny. Petr Šíma vysvětlil, že termíny tréninků v Brně v neděli v podvečer 

vznikly v minulosti z důvodu zajištění tréninkových hal. Jan Šťastník dále v této souvislosti 

upozornil na problematiku trenérského zajištění regionálních výběrů a byla diskutována i 

případná změna místa tréninků regionálních výběrů 

- Jan Šťastník informoval, že se bude účastnit jednání předsedů regionálních komisí mládeže 

(KMM) s členy KVM 

- Sekretariát osloví všechny haly v Brně pro zajištění tréninků RV a bude pravidelně haly 

poptávat 

- Jan Šťastník zjistí stanovisko trenérů RV k případné změně místa nebo dnů konání tréninků RV 



 

Ad9) Informace ze sekretariátu – stále není obsazena pozice regionálního metodika  dopad do 

fungování sekretariátu, neboť agendu metodika řeší dočasně sekretář Pavel Brückner. Petr Šíma 

zopakoval, že obsazení metodika osobou, která současně funguje v elitním oddíle, je problematické 

z hlediska časových možností těchto osob 

 

Ad10) Předseda KRD Jan Stavělík informoval o počtu vyškolených rozhodčích, průběhu seminářů a 

aktuálních problémech v oblasti rozhodčích. Aktuální problémy jsou spojeny s přechodem na 

elektronický zápis o utkání – rozhodčí dělají chyby. Proběhlo jednání KRD, kde byly řešeny následující 

body: 

- Činnost delegátů 

- Školení rozhodčích pro soutěže 3+1 

- Aktuální prohřešky rozhodčích od začátku sezony 

- Rozpočtové požadavky KRD JMaZL kraje pro sezonu 2019 

 
Ad11) Proběhlo jednání supervizorů rozhodčích v Pardubicích, kde bylo řešeno řízení oblasti 

rozhodčích a delegátů. Za region se jednání účastnil Michal Havelka. Řešeno zejména vzdělávání 

rozhodčích a případné úpravy v systému, které vyplývají z aktuálního fungování. Dále diskutovány 

změny v systému FIS, které souvisí s praktickým fungováním oblasti rozhodčích 

 

Ad12) Petr Šíma informoval o hospodaření 2018 a rozpočtu 2019: 

- Hospodaření 2018 – VV bere na vědomí hospodaření k 24. 10. 2018 a pověřuje sekretariát 

k sestavení prioritních nákupů od konce roku 2018. Priority na nákupy do konce roku 2018 

tak, aby výdajová stránka rozpočtu byla naplněna dle schválení 

- Rozpočet 2019 – VV schvaluje rámce na příjmové i výdajové straně rozpočtu 

 

Ad13) Fanzony MS 2018 – Petr Šíma informoval členy VV JMaZL o probíhajících přípravách fanzon, 

řešen rozpočet – maximální rozpočet je 220 tisíc Kč / 1 fanzonu (včetně DPH). Počítá se s realizací na 

frekventovaných místech – na Moravském náměstí v Brně a v nákupním centru CENTRO Zlín 

 

Ad14) Termín dalšího jednání: 21. 11. 2018 – Golf Hotel Austerlitz 

 

 

Konec: 20:50 

Zapisovatel: Michal Havelka 


